
Protokoll för KAS ordinarie styrelsemöte 240227 

Närvarande: Eva Crona, Marie Johansson, Gustaf Cronquist, Thomas Eriksson, Johan 
Isaksson, Fredrik Helgesson, Pia Nordin, Peter Eklund 
 

1. Mötets öppnande 
Ordf. Johan Isaksson öppnade mötet. 
 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Johan Isaksson och Fredrik Helgesson valdes till ordförande respektive sekreterare för 
mötet. 
 

3. Val av justerare 
Gustaf Cronquist valdes att justera protokollet. 
 

4. Godkännande av dagordning  
Bytte namn på punkt 9 till ”Inför stämma” och sköt punkt 14 a till nästa möte. Lade till 
punkt 14 b – återvinningscentral Kalvsund. 
 

5. Genomgång av tidigare protokoll 
Mötet gick igenom protokollet, men beslutade att göra gemensamma kommentarer på 
förra veckans protokoll (240130) nästa möte.  
 

6. Aktivitetslogg 
Laddstolpar Framnäs 
Markus ska delta i ett möte vid kommande upphandlingsarbete tillsammans med 
Öckerö kommun för laddstolpar på Framnäs.  
 
Kommunens asfaltering 
Tommy arbetar för att få till ett nytt möte med kommunen om asfalteringen, då det är 
fortsatta stora problem. Vi har fått till oss att det ska göras reparationer så snart vädret 
tillåter.  
 
Kommande besök från Fritidsförvaltningen 
Inget nytt än. Marie har haft kontakt med Anders Hagman, men inte fått till ett spikat 
mötesdatum. 
 
Brygga gamla färjeläget Framnäs 
Inget nytt på punkten. 
 
Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge. 
Arbetet med att ombyggnationen kommer sannolikt påbörjas efter sommaren. KAS har 
fått till sig de arbetstider som bygget förväntas hålla sig inom och bett oss tycka till om 
dessa, vilket Johan tar tag i.  
 
Skrivelse Grötö ö-råd samt Grötö vägar och Kalvsunds inblandning 
Inget nytt vad avser skrivelsen med Grötö ö-råd 
 



7. Ekonomisk rapportering 
Peter har lämnat in sammanställningen för 2023 och arbetar med budgeten för 2025, 
som skall presenteras på stämman. I övrigt är allt okej med den ekonomiska biten. 
Samtidigt arbetar Peter med att införa någon form av system för att hålla bokföringen 
online och framtidssäkrad. När det finns något nytt att rapportera om detta arbete så 
gör han det. 
 

8. Arbetsgrupper 
□ Hamnen 

Inget nytt sedan förra mötet. Hamnen klarade stormvindarna bra, vilket är 
skönt. 
 

□ Kommunikation 
Ombyggnationen av Burö försenas igen. Enligt VDn för Öckerö Rederi handlar 
det om att komponenter tillhörande elektrifieringen har försenat 
leveransdatum.  

 
□ Kommunal dialog/info/Ö-råd 

Nästa ö-samråd äger rum 19 mars. Marie ska gå.  
 

9. Inför stämma 
Anslag om motioner uppsatt på anslagstavlan. Samma info ska publiceras på web och 
FB – vilket Markus tar tag i. Marie dubbelkollar så att Bolinsahlen är tillgänglig för 
mötet. 
 

10. Bastuföreningen 
Bastuföreningen ska ha årsmöte i 23 mars. Pia redogjorde samtidigt att arbetet med 
att få fram expertutlåtande på placeringen av bastun på piren.  

 
11. Påsktraditionen/fyrarna 

Markus har fått tillstånd av kommunen för eldning, men vi har inte fått tillstånd av 
polisen än – så det avvaktar vi fortfarande. 

 
12. Kalvsunds beredskap 

Öckerö kommun har visat signaler om att de vill skapa frivillighetsgrupper på varje ö i 
kommunen för att understödja vid kris – men ännu har inte någon tydlig information 
gått ut. I väntan på mer info beslutar ändå KAS att jobba på att få en kontaktperson på 
Kalvsund som kan arbeta med beredskapsfrågor gentemot kommunen i framtiden. 
Första steget blir ö-samråd den 19 mars, då det antagligen kommer mer information 
från kommunen angående beredskap till oss kommuninvånare i samband med det.   

 
13. Träffpunkter på öar 

Under 2024 vill kommunen starta pilotprojekt med Grötö-Kalvsund-Björkö tillsammans 
under ett projekt för att motverka ofrivillig ensamhet. Eva deltog på ett 
informationsmöte om detta och delgav mötet information från detta. Kommunen vill 
gärna dra i gång projektet så snart som möjligt vilket kommer vara till för alla som vill, 
oavsett ålder och bygga på att skapa ett forum att träffas planlös och umgås. Eva 



meddelade Lina från kommunen att de gärna får komma till KAS och utveckla idéerna 
ytterligare, vilket ska ske så snart en träff bokas. Eva är fortsatt kontaktperson i frågan. 

 
14. Övriga frågor 

a. Protokoll från styrelsesammanträde i ÖRAB 

b. Återvinningcentralen 

Ett civilt ärende har drivits för att få bort, alternativt förändra, 
återvinningsstationen på Kalvsund. Nu har Mark och Miljööverdomstolen (Högsta 
instans) meddelat att så inte kommer bli. Marie ska ta upp frågan med kommunen 
för att få en bättre bild av situationen och ta reda på hur kommunen ser på 
återvinningscentralen idag. 
 

15. Information för publicering (Hemsida/FB) 
Protokoll samt anslag om motioner till stämman. 

 
16. Nästa styrelsemöte 

2024-03-26 kl. 19 Såsen.  
 

17. Mötets avslutande  
Ordf. Johan Isaksson avslutade mötet.  
 

 

 

 

Aktivitetslogg: 
 

Beslutsdatum Aktivitet/åtgärd Ansvarig Tidsplan 

- Laddstolpar Framnäs 
 

Markus  

- Kommunens asfalteringsarbete 2022/2023 Johan/Tommy  

230131 §13:2. Besök från fritidsförvaltningen. Marie  

230228§8 Brygga gamla färjeläget Framnäs. Fredrik  

 Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge Johan  
 

    

 
Kommande datum för ö-samråd och kommundialog. 
Ö-samråd: 2024-03-19, kl. 17.15-19 
Kommundialog: 2024-04-23, kl. 18.15-20 
 
Bilaga 2 
Preliminärt Möteskalendarium KAS styrelsemöten 
2023-01-31 



2023-02-28 
2023-03-28 
2023-05-02 
2023-06-13 
2023-08-29 
2023-10-03 
2023-11-07 
2023-12-05 
2024-01-30 
2024-02-27 
2024-03-26 
2024-04-21 
2024-05-07 
Plats: Utsikten 
Klockan: 19:00 
 

 


